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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht «Bestuursvoorzitter Ton Ruikes weg bij ZGT» (ingezonden 
23 augustus 2018). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat de bestuursvoorzitter van Ziekenhuis-
groep Twente vertrekt en dat dit naar het zich laat aanzien geen vrijwillig 
vertrek betreft?1 

Vraag 2
Kunt u inzicht geven in de reden van het vertrek van de bestuursvoorzitter 
van Ziekenhuisgroep Twente? 

Vraag 3
Heeft het vertrek van de bestuursvoorzitter iets te maken met het ondeugde-
lijk financieel beleid van Ziekenhuisgroep Twente waarbij het ziekenhuis zich 
9.5 miljoen euro te rijk rekende? Achtte de Raad van Toezicht naar aanleiding 
van zijn gesprekken met (onder andere) de Raad van Bestuur over de 
onvoorziene posten dit wellicht als vervolgstap nodig?2 

Vraag 4
Kunt u toelichten hoe het kan dat het sinds de fusie financieel zo slecht gaat 
met Ziekenhuisgroep Twente? Welke oorzaken en oplossingen ziet u? 

Vraag 5
Krijgt de vertrekkende bestuursvoorzitter een gouden handdruk mee? Zo ja, 
gaat u proberen dit te voorkomen?

1 https://www.tubantia.nl/home/bestuursvoorzitter-ton-ruikes-weg-bij-zgt~ad8a5d41/
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2017–2018, nr. 2922
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